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Από το υπ’ αριθ. 19/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 696/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Γνωμοδότηση Δ.Σ. υπέρ της ίδρυσης ‘δασικού 
χωριού’  στη θέση «Πεύκα» Ξηρολιβάδου.  

 
       Σήμερα 18 Oκτωβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00, και σε συνέχεια της διακοπείσης συνεδρίασης, στις 19 Οκτωβρίου του 
έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 20:00, συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 14-10-2004 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ν. Κεχαγιόγλου Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Ντόβας Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης Κ. Χιονίδης Κ. Μιχαηλίδης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    

10. Θ.  Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 687/2004 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης. 

11. Γ. Τροχόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 688/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. 

Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 689/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 690/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Κ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 692/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Η. Σοφιανίδης.  
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 693/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Μ. Σακαλής, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Η. Σοφιανίδης, 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
18. Ι. Κουρουζίδης 
19. Μ. Γαβρίδης 
20. Δ. Δάσκαλος 
21. Α. Δελαβερίδης Γ. Ορφανίδης και οι δημ. πάρεδροι κ.κ. Κ. Μιχαηλίδης, Π. 

Ποταμόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 694/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Α. 
Τσιάρας. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 695/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 696/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Μ. Σακαλής, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης και 
αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 698/2004 αποχώρησαν οι δημ. 
πάρεδροι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Γ. Μανακούλης. 
12) 12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 702/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 708/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 711/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 
 

22. Γ. Μιχαηλίδης 
23. Σ. Μηλιόπουλος 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Κ. Πουλασουχίδης 
26. Α. Τσιάρας 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 3-9-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Αργυρίου Γκαμπέση, που έχει ως εξής: 

Η Δ/νση Δασών  Ν.Ημαθίας με το αρ. 452/3-9-04 έγγραφό της, γνωστοποιεί 
ότι κατέθεσε πρόταση για ίδρυσης «δασικού χωριού» στη θέση «Πεύκα» 
Ξηρολιβάδου, έκτασης 107,5 στρεμμάτων. Η πρόταση κατατέθηκε στα πλαίσια του 
Προγράμματος δημιουργίας συγκροτημάτων λυομένων οικίσκων (Δασικών χωριών) 
που προωθεί η Γενική Γραμματεία Δασών. Κατά την δασική πρακτική, τα δασικά  
χωριά κατασκευάζονται από την Δασική Υπηρεσία και στη συνέχεια παραχωρούνται  
για χρήση στους Δήμους.  
Για την προώθηση ωστόσο της διαδικασίας έκδοσης των σχετικών αποφάσεων του 
Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης α π α ι τ ε ί τ α ι και η σχετική γνωμοδότηση του 
Δημοτικού Συμβουλίου.   

Κατόπιν αυτών,  π  α  ρ  α  κ  α  λ  ε  ί  τ  α  ι                                              
το Δημοτικό Συμβούλιο  να διατυπώσει τις απόψεις του επί της «ίδρυσης Δασικού 
χωριού» σε έκταση 107,5 στρεμμάτων στη θέση «Πεύκα» Ξηρολιβάδου, στα πλαίσια 
του σχετικού προγράμματος της Γενικής Γραμματείας Δασών. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την υπ’ αριθ. 5/2004 
απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Κουμαριάς, με την οποία αυτό ομόφωνα 
επιφυλάσσεται να γνωμοδοτήσει για την ίδρυση ή όχι ‘δασικού χωριού’ στο αριθ. 15 
τεμάχιο έκτασης 107,50 στρεμμάτων που βρίσκεται στη θέση «Πεύκα» του 
αγροκτήματος Ξηρολιβάδου Δ.Δ. Κουμαριάς. 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 29-9-
2004 εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ. με την οποία αυτή εισηγείται 
ομόφωνα προς το Δ.Σ. να γνωμοδοτήσει θετικά για την ίδρυση ‘δασικού χωριού’ στη 
θέση «Πεύκα» Ξηρολιβάδου διότι θα δώσει ώθηση στην ανάπτυξη της περιοχής και 
το όφελος των δημοτών θα είναι εξαιρετικά πολλαπλό, και με την επισήμανση ότι θα 
πρέπει οι κατασκευές του χωριού να είναι φιλικές προς το περιβάλλον επειδή η εν 
λόγω περιοχή ανήκει στις προστατευόμενες περιοχές του Δικτύου NATURA 2000. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Καλαϊτζίδης: Η Υπηρεσία έχει διάθεση να κατασκευάσει ένα δασικό χωριό σε 
μία δασική έκταση στο Ξηρολίβαδο. Επειδή το θέμα είναι λίγο παλιό κε Πρόεδρε δεν 
το θυμάμαι καλά. Εχουμε τη θετική γνωμοδότηση του Συνοικιακού Συμβουλίου 
Ξηρολιβάδου και επιφυλάσσεται το Τοπικό Συμβούλιο Κουμαριάς. Η Επιτροπή 
Ανάπτυξης ομόφωνα γνωμοδοτεί θετικά για την ίδρυση του δασικού αυτού χωριού 
που είναι στο 15 τεμάχιο όπως φαίνεται και στα συνημμένα σχέδια. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Τσιάρας: Από πότε ισχύει η νομοθεσία περί δασικών χωριών γιατί έχω την 

εντύπωση ότι είναι πολύ παλιά ιστορία και να μας ενημερώσετε τι σημαίνει δασικό 
χωριό, τι περιλαμβάνει, πόσο θα στοιχίσει και αν ξέρετε το ιδιοκτησιακό καθεστώς 
του τεμ.15, για το οποίο υπάρχει η πρόταση για δασικό χωριό. 

Δήμαρχος: Υπάρχει ένα πρόγραμμα στο υπουργείο Γεωργίας και 
κατασκευάζονται προκάτ – ξύλινα σπίτια 50 τ.μ. σε δημόσιες εκτάσεις, τα οποία 
σπίτια τα παραχωρούν στους Δήμους. Στην Ελλάδα έχουν γίνει άλλα δύο τέτοια 
δασικά χωριά. Μας έστειλε έγγραφο η Διεύθυνση Δασών και μας ζητάει να πούμε τη 
γνώμη της τοπικής κοινωνίας, αν θέλουμε να κάνουν ένα τέτοιο δασικό χωριό, 50 
σπίτια, 50 τ.μ. το καθένα, διασκορπισμένα μέσα στα πεύκα στο Ξηρολίβαδο και στη 
συνέχεια να το παραχωρήσουν στον Δήμο για εκμετάλλευση, είτε για κατασκήνωση, 
είτε για να τα νοικιάσει σε συμπολίτες, είτε να τα δώσει σε απόρους συμπολίτες, 
όποια χρήση θέλει ο Δήμος. Να τους βοηθήσουμε λοιπόν στη σύνταξη μελετών με 
αντίστοιχες ειδικότητες μηχανικών. Αυτή τη στιγμή θέλουν τη γνώμη μας. 
Απευθυνθήκαμε στο Συνοικιακό και στο Τοπικό Συμβούλιο. Τυπικά κε Μανακούλη 
αρμόδιο για όλα τα θέματα είναι το Τοπικό αλλά από τη στιγμή που οι κάτοικοι 
ζήτησαν και έγινε με απόφαση του Δημ. Συμβουλίου το συνοικιακό συμβούλιο 
Ξηρολιβάδου πρέπει να παίρνουμε και τη γνώμη του, η οποία στη συγκεκριμένη 
περίπτωση κατά πλειοψηφία είπε ότι συμφωνεί. Το Τοπικό Συμβούλιο, εσείς δηλ., 
είπατε ότι επιφυλάσσεστε και ο Γεωργοκτηνοτροφικός Συνεταιρισμός που διεκδικεί 



ιδιοκτησιακά δικαιώματα εκεί, μας έστειλε μία εξώδικο διαμαρτυρία – δήλωση 
ζητώντας να μη συμφωνήσουμε γιατί είναι δική τους η έκταση. Συνεκτιμώντας αυτές 
τις τρεις παραμέτρους, έφερα το θέμα στο Δημ. Συμβούλιο για να πει την άποψή του 
και η δική μου άποψη είναι να συμφωνήσουμε. Ένα πρόγραμμα θα υποβάλουμε στο 
υπουργείο Γεωργίας κι αν πετύχουμε εντάξει, θα κάνουν ξύλινα σπίτια και θα τα 
διαθέσουμε εμείς όταν γίνουν με κανονισμό που θα συντάξουμε τότε. 

Γεωργιάδης: Ποια θα είναι η χρησιμότητα του δασικού αυτού χωριού και τι 
είδους εκμετάλλευση μπορεί να γίνει; 

Δήμαρχος: Σ΄ αυτή την ερώτηση ήδη απάντησα. Μας κάνουν δώρο ξύλινα 
σπίτια που θα κατασκευάσει με πρόγραμμα το υπουργείο Γεωργίας. Αν δεν είναι δική 
τους η έκταση δεν μπορούν να το κάνουν χωρίς τη δική μας συναίνεση γιατί δεν 
μπορούν να μπουν σε ιδιοκτησία ακτημόνων και να κάνουν αυτά τα σπίτια. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Μανακούλης: Σαν Τοπικό Συμβούλιο θέλαμε να γίνει κάτι τέτοιο αλλά 

επιφυλαχθήκαμε γιατί κλήθηκαν και οι Συνεταιρισμοί που μας έφεραν γι’ αυτό το 
αγροτεμάχιο συμβόλαια ότι είναι δικό τους. 

Τσιάρας: Επειδή μ΄ ενδιαφέρει ιδιαίτερα το θέμα, θα ήθελα να σας 
ενημερώσω ότι αυτή η απόφαση του υπουργείου Γεωργίας υπήρχε από το 1997. Με 
την αριθ. απόφ. 96292/5609/3.12.97 δημιουργήθηκε αυτό το ζήτημα των δασικών 
χωριών, πού και πώς θα γίνουν, αναφέρονται μάλιστα στη νομοθεσία ως 
συγκροτήματα λυόμενων κατασκευών και τα δασικά χωριά που κατασκεύασαν μέχρι 
τώρα είναι περίπου 15-20 σπίτια και περίπου 30-40 τ.μ. το καθένα, είναι προκάτ και 
υπάρχει ένα εργοστάσιο κρατικό στην Καλαμπάκα που τα κατασκευάζει. Σας λέω 
επίσης ότι προβλέπει στο πρόγραμμα κι ένα εστιατόριο 90 τ.μ. και υπαίθριο χώρο για 
την κατασκευή, επίσης πρόκειται για έναν προϋπολογισμό που φτάνει το 
1.500.000,00 ευρώ δηλ. περίπου τα 500.000.000δρχ. Γιατί το Δασαρχείο το θυμήθηκε 
τώρα δεν γνωρίζω αλλά θα ήθελα να σας ενημερώσω ότι ακόμη και στους τίτλους 
ιδιοκτησίας αυτό το τεμάχιο γράφεται ότι είναι εξ αδιαιρέτου ιδιοκτησία του 
Συνεταιρισμού Γεωργοκτηνοτρόφων και των αποκατασταθέντων επί επαγγελματικού 
κλήρου, δηλ. των ακτημόνων. Η Δασική Υπηρεσία λέει ότι θα χρηματοδοτήσει αυτό 
το έργο από το μοναδικό χρηματοδοτικό πόρο που έχει αυτή τη στιγμή, που είναι το 
ΠΕΠ Κεντρικής Μακεδονίας το μέτρο 4.6 για τη δασοκομία, το οποίο για το νομό 
έχει κλείσει, δηλ. δεν υπάρχουν αυτή τη στιγμή χρήματα για να γίνει αυτή η 
δραστηριότητα.  

Αλλα ζητήματα που νομίζω είναι σημαντικότατα και αφορούν τη λειτουργία 
αυτού του χωριού είναι ότι καταρχήν υπάρχει πρόβλημα με το νερό στο Ξηρολίβαδο 
που δεν φτάνει για τα 300 σπίτια που είναι χτισμένα γιατί τους καλοκαιρινούς μήνες 
πρώτον δεν επαρκεί το νερό και δεύτερον το δίκτυο πρέπει να συντηρηθεί για να 
λειτουργήσει καλύτερα. Βέβαια κάποια στιγμή η ΔΕΥΑΒ με αυθαίρετες κατασκευές 
και παρανόμως, κατά τη γνώμη μου, υδροδότησε κάποιες οικίες στα πεύκα. Σε 
οικόπεδα που υπάρχουν στο Ξηρολίβαδο μπορεί κάποτε να χτιστούν άλλα 600 σπίτια, 
άρα λοιπόν το νερό δεν θα φτάνει για τα 900 περίπου σπίτια. Πώς θα υδροδοτηθεί 
λοιπόν και το δασικό χωριό;  

Το δασικό χωριό θα γίνει μέσα στο δάσος, όπου όμως το καλοκαίρι 
απαγορεύεται η κυκλοφορία τη νύχτα και η Πυροσβεστική έχει μονίμως βάρδιες για 
προστασία από πυρκαγιές. Να αναφέρω ότι στις 21 Ιουλίου όλος ο κόσμος 
μεταφερόταν μέσα στο δάσος και γλεντούσε, κάτι που έκανε τη Δασική Υπηρεσία και 
την Πυροσβεστική να σταματήσουν εν μία νυκτί το έθιμο αυτό. Πώς λοιπόν θα 
φέρουμε εκεί πέρα κόσμο;  

Δεν μπορώ να καταλάβω αυτή την κατασκευή τι θα την κάνει ο Δήμος, τι 
σκοπιμότητα έχει; Θα κάνει πάλι μία Δημοτική Επιχείρηση, θα γίνει πάλι ο Δήμος 
επιχειρηματίας σε καταστάσεις που ποτέ δεν λειτούργησαν σωστά και επικερδώς; Τα 
λειτουργικά έξοδα τα σκέφτηκε κανείς; Γιατί η κατασκευή μπορεί να επιδοτηθεί αλλά 
η λειτουργία δεν θα επιδοτηθεί από κανέναν. 

Φουρνιάδης: Ηθελα να αναφερθώ στο ιδιοκτησιακό καθεστώς. Μπορεί στους 
χάρτες του αγροκτήματος και στα κτηματολόγια να αναφέρονται ότι είναι των 
γεωργοκτηνοτρόφων, πλην όμως, είναι εξ΄ αδιαιρέτου, το 75% είναι του δημοσίου, 



και το 25% είναι των αγοραστών. Το διεκδικούν οι άλλοι γεωργοκτηνοτροφικοί 
συνεταιρισμοί αλλά το δημόσιο με το νόμο του 1992 τους είπε ότι έχουν μόνο τη 
χρήση και όχι την κυριότητα στο 75%. Οσο για το νερό του Ξηρολιβάδου το νερό 
επαρκεί για 2.000 σπίτια αλλά απλά έχουν μεγάλα ντεπόζιτα και ποτίζουν τις αυλές 
τους. Το νερό είναι επαρκέστατο και γι’ αυτά τα σπίτια που θα γίνουν. 

Τσιαμήτρου: Από τότε που θυμάμαι τον εαυτό μου ζω τους καλοκαιρινούς 
μήνες  σ΄ αυτό το χωριό. Παλαιότερα είχα πληροφορηθεί ότι το Δασαρχείο ήθελε να 
δενδροφυτεύσει το βουνό απέναντι από τη λιμνούλα και δεν το αποδέχτηκαν οι 
κάτοικοι. Ας μην κάνουμε το ίδιο λάθος γιατί πιστεύω πως αυτό το έργο θα δώσει 
πνοή και ανάπτυξη στην περιοχή και θα κρατήσει τη νεολαία, την οποία τώρα με το 
ζόρι κρατάμε εκεί πάνω. Νομίζω ότι ο Δήμος δεν έχει να χάσει τίποτα, ίσα ίσα θα 
αποκτήσει αυτά τα σπιτάκια, που θα δει στο μέλλον πως θα τα χρησιμοποιήσει και  
όσον αφορά το ιδιοκτησιακό καθεστώς αν δεν είναι ξεκαθαρισμένο δεν θα 
προχωρήσει σε υλοποίηση του προγράμματος η Περιφέρεια αφού θα είναι ενταγμένο 
σε πρόγραμμα της Ευρ. Ενωσης. Νομίζω ότι πρέπει να το αποδεχτούμε. 

Κουρουζίδης: Οσο απλό φαίνεται το θέμα τόσο δύσκολο είναι. Δεν θα μπω 
στο δίλημμα μ΄ αυτό που είπε ο Δήμαρχος, ότι μας το χαρίζουν και πρέπει να 
γνωμοδοτήσουμε εμείς. Το ζήτημα δεν είναι μόνο να σκεφτούμε ότι μας τα χαρίζουν 
αλλά πρέπει να δούμε την ευρύτερη περιοχή, να δούμε ότι ήδη στην Κουμαριά και 
στο Σέλι γίνονται επενδύσεις, ξενοδοχεία, καταλύμματα. Τι πάμε να κάνουμε εμείς; 
Να πούμε ένα ναι και από την άλλη μεριά να υπάρχει το ιδιοκτησιακό γιατί δεν είναι 
ξεκαθαρισμένο; Τέτοια πρόχειρη εισήγηση για το τι θα γίνει αύριο μετά την επένδυση 
κε Δήμαρχε, δεν περίμενα, δηλ. να πάρουμε τα σπίτια για να τα νοικιάσουμε, να τα 
δώσουμε σε απόρους κ.λ.π. γιατί σ΄ εκείνη την περιοχή υπάρχουν κάτοικοι που ζουν 
εκεί κι όταν λέτε ότι θα στείλετε απόρους, αυτοί μπορεί να είναι από οπουδήποτε. Γι’ 
αυτό θα ήθελα, πριν προχωρήσουμε να το διευκρινίσουμε, δηλ. να δούμε καλά το 
θέμα γιατί είναι πρόχειρο. Προτείνω να αναβληθεί για να έχουμε συγκεκριμένη 
πρόταση από εσάς πώς δηλ. θα λειτουργήσουν εάν κι εφόσον δεν υπάρχει 
ιδιοκτησιακό πρόβλημα. 

Δελαβερίδης: Κι εγώ καταρχάς θα συμφωνούσα αν πραγματικά συμφωνούσε 
το Τοπικό Συμβούλιο. Γιατί πράγματι είναι μία επένδυση, ανεξάρτητα από τα υπέρ 
και τα κατά. Ακούσαμε και από τους προλαλήσαντες ότι υπάρχουν προβλήματα αλλά 
δεν παύει να είναι μία επένδυση. Να σταθούμε όμως σ΄ αυτό το τυπικό μέρος γιατί 
κάθε φορά που ερχόμαστε εδώ λέμε τι αποφάσισε το Τοπ. Συμβούλιο κι εμείς 
κάνουμε ό,τι λέει αυτό. Σήμερα εμπλέκεται και το Συνοικιακό, ξέρετε όμως κε 
Δήμαρχε ότι το Συνοικιακό έχει έδρα το Ξηρολίβαδο και το Τοπικό την Κουμαριά. Κι 
εγώ θα συνηγορήσω υπέρ της αναβολής που πρότεινε ο κ. Κουρουζίδης, για να πάρει 
απόφαση το Τοπ. Συμβούλιο εφόσον οι γεωργοκτηνοτρόφοι το αποδέχονται. Ένα 
άλλο πρόβλημα είναι το συνιδιοκτησιακό. Ερχονται οι κτηνοτρόφοι και λένε ότι 
έχουν εκεί ιδιοκτησία. Πώς θα λυθεί αυτό; ΄Η θέλει το Δασαρχείο δια μέσου της 
υλοποίησης αυτού του προγράμματος να κατοχυρώσει την περιοχή; Αυτά είναι λεπτά 
θέματα που πρέπει να εξεταστούν και να μας φέρετε έτοιμη τροφή οπότε βέβαια θα 
το ψηφίσουμε. Υπό αυτές όμως τις προϋποθέσεις σε καμία περίπτωση δεν θα το 
ψηφίσω αν και μ΄ αυτό το σκοπό ήρθα. 

Γεωργιάδης: Προσωπικά πιστεύω ότι θα έχουμε πολλά προβλήματα, 
ακούστηκαν ορισμένα και δεν είναι τόσο απλά τα πράγματα. 

Πρόεδρος: Ετσι δεν βοηθάτε όμως. Πρέπει να μας πείτε τα προβλήματα κε 
Γεωργιάδη για να μπορέσει το Σώμα να διαμορφώσει άποψη. 

Γεωργιάδης: Τι θα γίνει με την ύδρευση; Θα φτάσουμε σ΄ ένα σημείο να 
ξεδιψάμε με εμφιαλωμένο νερό; Τι θα γίνει με την αποχέτευση; 

Δήμαρχος: Δεν συμφωνώ με την αναβολή του θέματος. Το Τοπικό Συμβούλιο 
επιφυλάχθηκε για το ιδιοκτησιακό καθεστώς. Αν δεν είναι δημόσια η έκταση δεν θα 
γίνει το έργο κι αυτό το ξέρει το Δασαρχείο γιατί εμείς εδώ δεν είμαστε για να 
ερευνούμε τίτλους ιδιοκτησίας ή οτιδήποτε. Δεχόμαστε ή όχι αυτή την πρόταση που 
μας έκαναν, δηλ. να κάνουν 50-100 σπιτάκια και να μας τα διαθέσουν για να τα 
εκμεταλλευτούμε εμείς στο μέλλον, αφού γίνουν, με τον τρόπο που θα αποφασίσει το 
Δημ. Συμβούλιο. 



Πρόεδρος: Εξ΄ αρχής το ρίσκο θα το πάρει το Δασαρχείο που θα κάνει τις 
κατασκευές γιατί δεν μπορεί να τις κάνει σε χώρο που δεν θα είναι του δημοσίου και 
άρα οφείλει με τις νομικές του υπηρεσίες να ελέγξει το ιδιοκτησιακό καθεστώς πριν 
φτάσει στις κατασκευές. Ο κ. Δήμαρχος δεν συμφωνεί με την πρόταση του κ. 
Κουρουζίδη για αναβολή. Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Ι. Κουρουζίδη; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν οι σύμβουλοι Ι. Κουρουζίδης, Α. 
Δελαβερίδης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 21 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, 
Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  Γ. 
Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 

Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Μ. Γαβρίδης. 
Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία προχωρούμε σε πρόοδο της συζήτησης. Ορίστε 

δευτερολογίες. Κε Μανακούλη επιθυμείτε να δευτερομιλήσετε; 
Μανακούλης: Όχι διότι το θεωρώ μάταιο. 
Πρόεδρος: Η άποψή σας κε πρόεδρε καταγράφηκε. Είπαμε το ρίσκο είναι του 

Δασαρχείου. Αυτοί που θα πάνε στην κατασκευή σαφώς και θα ελέγξουν το 
ιδιοκτησιακό, δεν μπορούν να κάνουν επένδυση σε ξένο οικόπεδο. 

Δημήτριος Γεωργίου, κάτοικος Ξηρολιβάδου: Θα ήθελα να αναβληθεί αυτή η 
συζήτηση απόψε γιατί το δάσος του Ξηρολιβάδου εμείς το έχουμε σαν κόρη 
οφθαλμού. Είναι ιδιαίτερου κάλους η περιοχή και δεν θέλαμε να χτίσουμε έξω από το 
δάσος και τώρα θα χτίσουμε μέσα σ΄ αυτό; Νομίζω ότι πρέπει να το ξανασκεφτεί το 
Σώμα, να έρθουν περισσότερα στοιχεία, να δούμε τα υπέρ και τα κατά της υπόθεσης. 
Πάνω σ΄ αυτό που λέτε ότι θα νοικιαστούν τα σπίτια κ.λ.π., στο Ξηρολίβαδο πάνω 
από δύο μήνες δεν μπορεί να καθίσει κανείς. 

Πρόεδρος: Ηδη το Σώμα κα Γεωργίου αποφάσισε για περαιτέρω συζήτηση 
του θέματος. 

Γαβρίδης: Διαδικαστικά. Μετά την τοποθέτηση του κ. Γεωργίου 
προβληματιζόμαστε περισσότερο. Θα έπρεπε από πριν να σκεφτούμε για αναβολή 
την οποία κι εγώ θα ψήφιζα. 

Πρόεδρος: Επιφυλάξεις διατύπωσε και ο κ. Πρόεδρος του Τοπ. Συμβουλίου. 
Η θέση του κ. Κουρουζίδη ήταν ξεκάθαρη και το Σώμα αποφάσισε τη συνέχιση της 
συζήτησης. Δευτερολογίες. 

Τσιάρας: Αν δεν είναι λυμένο το ιδιοκτησιακό όχι μόνο το Δασαρχείο δεν θα 
το κάνει αλλά δεν θα το εγκρίνει και η Περιφέρεια. Οσον αφορά το νερό ο 
Αντιπρόεδρος της ΔΕΥΑΒ είπε ότι έχει τόσο πολύ νερό που φτάνει για 2.000 σπίτια 
αλλά μάλλον δεν ξέρει από Ξηρολίβαδο ενώ εγώ πηγαίνω εκεί από τότε που 
γεννήθηκα. Μ΄ όλα αυτά που ειπώθηκαν είναι σα να λέτε ας γίνει αφού είναι τζάμπα, 
αλλά αυτή δεν είναι πολιτική άποψη για την πρόοδο της περιοχής, για την ανάπτυξή 
μας; Θα δοθεί ώθηση στην ανάπτυξη της περιοχής και το όφελος των δημοτών θα 
είναι πολλαπλό. Αυτό λέει και το εισηγητικό και το Δασαρχείο και η απόφαση της 
Επιτροπής. Βέβαια, εγώ θα έλεγα, ότι ο τρόπος το να διαχειριστούμε ένα τόσο ωραίο 
μέρος δεν είναι αυτός που λέτε γιατί υπάρχουν προγράμματα τα οποία μπορούν να 
διαχειριστούν όλο το Βέρμιο, πώς να είναι προσβάσιμο, να έχει παιδικές χαρές, 
διαδρομές για πεζούς, για ποδηλάτες ορεινών περιοχών, σημεία αναψυχής, πινακίδες 
σήμανσης για τον κόσμο κ.λ.π. Αυτά τα προγράμματα και χρειάζεται να τα ψάξετε. 
Προφανώς επειδή σας λέει η κυρία Ουσουλτζόγλου συνεχώς να ψάξετε για 
προγράμματα γιατί είστε τελευταίοι και είναι κυνηγετική περίοδος ό,τι βρίσκετε το 
ρίχνετε κάτω. Εγώ συνήθως, ιδίως σε τεχνικά θέματα, σας πρότεινα πάντα να 
μπαίνετε στη διαδικασία και να κάνετε κάτι από την αρχή. Δηλαδή να σχεδιάσετε, να 
προβλέψετε, να κάνετε σωστές μελέτες, να προετοιμαστείτε και να είστε έτοιμοι για 
τα προγράμματα που θα τρέξουν. Μονίμως τρέχετε πίσω από τις εξελίξεις. 
Πραγματικά ενώ με θεωρείτε άπειρο και το λέτε συνέχεια ιδίως για μένα και δεν ξέρω 
για ποιο λόγο, σας λέω ότι γενικά σε μελέτες αναπτυξιακές έχω ιδιαίτερη εμπειρία, 



έχω δει έργα που μελετήθηκαν σωστά και έργα που έπεσαν στο κενό γιατί δεν 
μελετήθηκαν σωστά. 

Φουρνιάδης: Ισως είμαι λίγο μεγάλος και δεν καταλαβαίνω τους μικρούς και 
ιδιαίτερα τον Τσιάρα. Όταν είναι κανείς από ένα χωριό αλλά όχι από το συγκεκριμένο 
δεν μπορεί να καταλάβει την κατανάλωση νερού. Εγώ μιλάω με στοιχεία, μπορεί να 
έρθει στη ΔΕΥΑΒ και να δει τι καταναλώνει ο κάθε κάτοικος. 

Κουρουζίδης: Συγχαίρω σήμερα τον νεότερο συνάδελφο που ανεβαίνει, είναι 
νεότερος και όχι τσικό. Πραγματικά κ. Δήμαρχε σ΄ όλα τα θέματα όταν έρχονται 
εισηγήσεις Τοπ. Συμβουλίων λέτε ναι, και τώρα μας βγάλατε και το Συνοικιακό. 
Αποδείχθηκε ότι δεν υπάρχει τίποτα άλλο από την προχειρότητα. Ιδιες κουβέντες που 
λέγατε κι εσείς αλλά εμείς είχαμε πάντοτε σχεδιασμό, ολοκληρωμένους φακέλους και 
γιαυτό παίρναμε τις επενδύσεις αλλά δεν λέγαμε ότι μας το έφερε το πρόγραμμα ο 
τάδε και δεν ξέρουμε που θα το βάλουμε. Αν θυμάστε πάντα λέγατε ότι το 
ιδιοκτησιακό πρέπει να το λύνουμε αλλά εδώ ρίχνετε το μπαλάκι στη Δασική 
Υπηρεσία. Κι αν αυθαιρετήσει αυτή θα τρέχουν στο Συμβούλιο Επικρατείας οι 
κάτοικοι της Κουμαριάς ή του Ξηρολιβάδου; Ποια είναι η ευαισθησία σας για το 
περιβάλλον που στο πρόγραμμά σας το είχατε από τα πρώτα κύρια σημεία; Ο 
κάτοικος του Ξηρολιβάδου είπε ότι η περιοχή είναι ιδιαιτέρου φυσικού κάλους. Δεν 
θέλουμε να το προστατέψουμε; Προχειρότητα και όχι  προγραμματισμός και τέτοια 
απόφαση δεν μπορώ να πάρω γιαυτό ζήτησα και αναβολή. Δεν μπορούμε να λέμε θα 
τα δώσουμε σε άπορους. 

Δελαβερίδης; Η ουσία είναι μία. Το Τοπ. Συμβούλιο έχει εκφράσει επιφύλαξη 
η οποία για μένα είναι άρνηση και όταν το Τοπ. Συμβούλιο αρνείται ποτέ το Δημ. 
Συμβούλιο δεν παίρνει απόφαση. Για να εκφράσει αυτό τις επιφυλάξεις του σημαίνει 
ότι κάτι ξέρει. Ακούστηκαν πάρα πολλά εδώ και μεταξύ αυτών το συνιδιοκτησιακό 
το οποίο μ΄ ενδιαφέρει και περισσότερο. Ετσι όπως είναι δεν θα το ψηφίσω. 

Γεωργιάδης: Θα ήθελα να γνωρίζει ο κ. Τσιάρας, σαν κάτοικος του 
Ξηρολιβάδου  όπως λέει, ότι το νερό εκεί πλέον δεν είναι ιδιοκτησία κανενός. Όταν 
έχουν τις απαραίτητες προϋποθέσεις να πάρει ο κόσμος νερό θα το δίνουμε, αν 
νομίζει ότι έχουμε κάνει παραλείψεις να μας πει που για να διορθωθούμε. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Τσιάρας: Υπάρχουν σπίτια στο δρόμο για τα πεύκα που κηρύχθηκαν και 

αυθαίρετα και τα οποία τα είχατε υδροδοτήσει, χωρίς οικοδομική άδεια και χωρίς 
παραλαβή. Οσον αφορά την οικονομική σκοπιμότητα του θέματος η απάντηση του κ. 
Δημάρχου είναι πολύ πρόχειρη με την έννοια ότι ας το κάνει το Δασαρχείο, ας μα το 
δώσει και θα δούμε μετά τι θα το κάνουμε. Δηλαδή κι αν διαπιστώσουμε ότι δεν 
έπρεπε να το είχαμε κάνει κι ότι δεν θα βγούμε οικονομικά και κάθε χρόνο θα 
μπαίνουμε μέσα τι θα πούμε μετά; Δεν πρέπει από τώρα να έχουμε πρόταση; Να μας 
πείτε ότι τουλάχιστον στο οικονομοτεχνικό θέμα της υπόθεσης έχετε άποψη η οποία 
πραγματικά αποδεικνύει ότι αυτό τουλάχιστον οικονομικά στέκει. Γιατί 
επαναλαμβάνω η διαχείριση έχει και λειτουργικά έξοδα. Ποιος θα τα πληρώνει αυτά; 
Και δεν είναι απαντήσεις αυτές ότι θα το δούμε όταν θα έρθει εκείνη η ώρα, τι θα 
κάνουμε, θα έρθει θέμα στο Δημ. Συμβούλιο και το οποίο θα αποφασίσει, γιατί έτσι 
το μπαλάκι πέφτει στο Δημ. Συμβούλιο και ποιοι θα είναι τότε. Τώρα κε Δήμαρχε αν 
είχατε άποψη και σχέδιο έπρεπε να πείτε ότι αυτό θα κατασκευαστεί μ΄ αυτούς τους 
όρους, θα δοθεί έτσι, θα έχει αυτά τα έξοδα κι έτσι θα καλύπτονται. 

Φουρνιάδης: Κατασκευάστηκαν με λεφτά του δημοσίου όλα τα γήπεδα των 
ολυμπιακών αγώνων κι ακόμη δεν ξέρουν τι χρήση θα τα δώσουν κι εμείς 
περιμένουμε απ΄ αυτούς που θα μας χαρίσουν κτίσματα να πούμε τι θα το κάνουμε; 

Τσιαμήτρου: Αναρωτιέμαι αν για την προστασία του περιβάλλοντος δεν 
ενδιαφέρεται το Δασαρχείο τότε ποιος ενδιαφέρεται; Γιατί εντάχθηκε στο πρόγραμμα 
το έργο «Σέλι-Πριόνια» ενώ δεν είχε ξεκαθαρίσει το ιδιοκτησιακό το οποίο 
ξεκαθαρίσαμε τώρα; Απλώς παραχωρήθηκε αφού εντάχθηκε το έργο, όπως και οι 
παιδικοί σταθμοί, τους οποίους πρέπει να κάνουμε στους Γεωργιανούς και στ΄ 
Ασώματα. Κι αυτοί δεν ήταν ξεκαθαρισμένο το ιδιοκτησιακό καθεστώς, απλώς το 
παραχωρούν οι άνθρωποι όπως και τόσα άλλα έργα. 



Κουρουζίδης: Χαίρομαι που η τακτική του Δημάρχου είναι να παίρνει τον 
λόγο μετά την τριτομιλία, καλή τακτική να μιμείται τον Χασιώτη. Επί του θέματος, 
δεν θα το ψηφίσω, τέτοια πρόχειρη εισήγηση είναι από τις λίγες που έρχεται, μία 
επένδυση 500 εκατ. δρχ. σ΄ έναν τόπο. 

Γεωργιάδης: Δεν θα συμφωνήσω. Αναφερθήκατε σε ιδιοκτησιακά καθεστώτα 
και καλά κάνατε. Εχουν πραγματικά γεώτρηση μέσα στα πεύκα αλλά το νερό δεν 
φτάνει, πάντα σύμφωνα με τα σημερινά δεδομένα, δηλ. με την πρωτοφανή σπατάλη 
που κάνουν τα δημοτικά διαμερίσματα. Από την άλλη τι θα γίνει με την αποχέτευση; 
Οι λύσεις είναι δύο, οι βόθροι και ο μικρός βιολογικός καθαρισμός. Μιλάμε για 
πολλά λεφτά και ποιος θα τα πληρώσει; Πείτε μου κάτι από το οποίο να πιαστώ για 
να το υπερψηφίσω. 

Δημούλα: Αναρωτιέμαι γιατί το Τοπ. Συμβούλιο και οι κάτοικοι του 
Ξηρολιβάδου δεν ενοχλούνται από τις αυθαίρετες κατασκευές και θα ενοχληθούν από 
τα 50 υπέροχα σπιτάκια; 

Πρόεδρος: Αυτό είναι άλλο θέμα κα Δημούλα. Εδώ έχουμε κάτι 
συγκεκριμένο. 

Δήμαρχος: Το Χιονοδρομικό Κέντρο του Σελίου είναι το αρχαιότερο στη 
χώρα μας, ο Παρνασσός έγινε τα τελευταία 20 χρόνια. Αν συγκρίνουμε τα δύο 
χιονοδρομικά κέντρα, αυτό του Σελίου λειτουργεί με τις συνθήκες και την κατάσταση 
που λειτουργεί ενώ στον Παρνασσό ανεβαίνει όλη η Αθήνα. Το Καϊμακτσαλάν, που 
δημιουργήθηκε κι αυτό την τελευταία 15ετία με ρυθμούς ανάπτυξης ιλιγγιώδεις, έχει 
απορροφήσει άλλο ένα κομμάτι του χειμερινού τουρισμού. Τρία πακέτα Ντελόρ, 
Σαντέρ, τρία κοινοτικά πλαίσια στήριξης έγιναν και μάθαμε σήμερα, από νεαρούς 
κιόλας συμβούλους, πώς πρέπει να υποβάλουμε προτάσεις στα περιφερειακά 
προγράμματα. Φαίνεται είναι απών στις συνεδριάσεις του Δημ. Συμβουλίου ή δεν 
καταλαβαίνει τι λέμε λόγω του νεαρού της ηλικίας. 

Πουλασουχίδης: Διαδικαστικό. Ο κανονισμός λέει ότι όταν κάποιος στην 
τοποθέτησή του ξεφεύγει από τα όρια τα επιβαλλόμενα από τον κανονισμό ή 
αναφέρεται προσωπικά και με προσβλητικό τρόπο κατά συναδέλφου, διακόπτεται και  
εξετάζεται το προσωπικό θέμα. Ο κ. Δήμαρχος που συνεχίζει να επεμβαίνει στα 
διαδικαστικά αναρμοδίως και να μας κάνει και υποδείξεις. 

Πρόεδρος: Εχουμε μία μαραθώνια συνεδρίαση και είναι λογικό όλοι να 
ξεφύγουν όλοι των ορίων. Δεν γίνεται όμως να διακόπτετε συνέχεια και να θέλετε η 
άλλη πλευρά να παραμένει ήρεμη. Θα δείξετε κι εσείς αυτοσυγκράτηση. Το 
Προεδρείο καθορίζει το πότε θα δώσει τον λόγο ή όχι, κρίνει ότι ο κ. Δήμαρχος θα 
ολοκληρώσει κι εγώ θα δώσω τον λόγο όταν θα κρίνω ότι πρέπει. Αυτό ισχύει πάντα, 
ο Πρόεδρος καθορίζει αν πρέπει να διακόψει ή όχι. 

Δήμαρχος: Υπήρξαν τρία κοινοτικά πλαίσια στήριξης, πάμε για το τέταρτο, 
θέλουμε τουριστική ανάπτυξη στην πόλη μας και στο νομό μας, έρχεται μία 
Υπηρεσία που λέει ότι τρέχει ένα πρόγραμμα, θα το υλοποιήσουν και θέλουν τη 
γνώμη μας. Είναι κάτι που θα καλύπτει και τη Natura και την περιοχή ιδιαιτέρου 
φυσικού κάλους και τα σπίτια θα είναι τέτοια για να δένουν με το περιβάλλον. Θα 
μας τα χαρίσουν και θα τα αξιοποιήσουμε όπως θέλουμε εμείς. Και θέλετε να σας πει 
σήμερα ο Δήμαρχος για το 2008 να σας πει τι θα τα κάνουμε ενώ δεν ξέρουμε πότε 
θα τελειώσουν αφού είμαστε σε υποβολή πρότασης που δεν ξέρουμε κι αν θα 
περάσει; Μπορεί να τα νοικιάσουμε, να κάνουμε επιχείρηση, να τα χαρίσουμε στους 
κατοίκους του χωριού, σε Βεροιώτες, σε τουρίστες. Πολλά μπορούμε να πούμε τότε, 
όταν θα γίνουν κι αν υλοποιηθούν. Πού είναι η προχειρότητα; Εγγραφο δεχτήκαμε 
για να απαντήσουμε αν συναινούμε. Μπορεί να έχουν δίκιο οι κάτοικοι του χωριού 
αλλά αν δεν δεχτούμε τις απόψεις του Συνοικιακού και Τοπικού Συμβουλίου τότε 
ποιόν θα δεχτούμε; Μπορεί να μην έχουν πολύ νερό, συνεκτιμήστε το, πέστε ότι 
συμφωνούμε να γίνει αλλά πρέπει να προσέξουμε το νερό ή οτιδήποτε άλλο. Αρνηση, 
διακοπή, μηδενισμός, κριτική και φυγή όταν δεν μας συμφέρει να πάρουμε 
αποφάσεις. Η τακτική σας είναι η κωλυσιεργία, ακολουθήστε την γιατί το 2006 
έχουμε πάλι εκλογές και τα ποσοστά θα ανεβαίνουν και τα δικά σας θα κατεβαίνουν. 
Συνεχίστε αυτή την τακτική και θα το δείτε. Δεν μπορείτε να κάνετε διάλογο. Χάσατε 
την εξουσία και σας ενοχλεί αλλά θα την χάνετε πάντα μ΄ αυτές τις λογικές. Η 



εισήγηση είναι να αποδεχτούμε την πρόταση της Επιτροπής Ανάπτυξης, να 
υποβληθεί πρόταση από το Διεύθυνση Δασών κι εφόσον πληροί τις προϋποθέσεις, 
εφόσον είναι ξεκαθαρισμένο το ιδιοκτησιακό, εφόσον δεν προσβάλλεται το 
περιβάλλον, να χτιστεί το χωριό. 

Τσιάρας: Θα ήθελα να διαμαρτυρηθώ προς εσάς κε Πρόεδρε, κυρίως γιατί 
εσείς οφείλατε να με προστατέψετε. Σήμερα ο Δήμαρχος μου είπε ότι είμαι νεαρός γι’ 
αυτό δεν καταλαβαίνω, δηλ. το νεαρό της ηλικίας μου έχει να κάνει και με την ευφυΐα 
μου; Αυτό κομπλιμέντο ήταν; Ζητώ την προστασία  σας γιατί δεν έχω μιλήσει σε 
κανέναν έτσι, δεν έχω προσβάλει κανέναν εδώ μέσα κι ούτε σκοπεύω να το κάνω. 
Οφείλετε όμως να κρατήσετε τους τύπους εδώ μέσα κε Πρόεδρε και δεν το κάνετε. 

Πρόεδρος: Προσπαθώ κε Τσιάρα στο μέτρο του δυνατού να κρατήσω την 
διαδικασία πράγμα βέβαια που δεν είναι μόνο θέμα του Προέδρου αλλά όλων σας. 
Στην προκειμένη περίπτωση και βέβαια δεν ήταν κομπλιμέντο γιατί ούτε θέλω να σας 
αδικήσω ή να σας ειρωνευτώ, πλην όμως ήταν ένας βαρύς χαρακτηρισμός με την 
έννοια ότι δεν αντιληφθήκατε την πρόταση, όπως εξίσου βαρείς χαρακτηρισμούς 
κάνατε για τον κ. Δήμαρχο ότι δηλ. φέρνει πρόχειρες προτάσεις.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. 
Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. 
Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, 
Β. Ρήσσου.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Τσιάρα για μη θετική 
γνωμοδότηση επί του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν ο σύμβουλος Χ. Γεωργιάδης και ο δημ. πάρεδρος Γ. 
Μανακούλης. 

Από την ψηφοφορία απουσίαζαν οι σύμβουλοι Ι. Κουρουζίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 3-9-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Α. Γκαμπέση. 
2.- Το με αριθ. 452/31-8-2004 έγγραφο Δ/νσης Δασών Ν. Ημαθίας. 
3.-  Την με αριθ. 5/2004 απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Κουμαριάς. 
4.- Την από 29-9-2004 απόφαση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ.. 
5.-Ότι το ανωτέρω έργο θα δώσει ώθηση στην ανάπτυξη της περιοχής και το όφελος 
των κατοίκων θα είναι πολλαπλό. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και του Ν. 
2539/97. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Γνωμοδοτεί υπέρ της δημιουργίας συγκροτήματος λυομένων οικίσκων 
(δασικού χωριού) στο πλαίσιο σχετικού προγράμματος της Γ.Γ. Δασών, στη θέση 
«Πεύκα» Ξηρολιβάδου (αρ. τεμαχίου 15), η οποία είναι έκτασης 107,50 στρεμμάτων 
και αποτελεί προστατευόμενη περιοχή του δικτύου NATURA 2000, με τη συνδρομή 
των υπηρεσιών του Δήμου Βέροιας στο μελετητικό μέρος. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  696 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης Γ. Ορφανίδης 
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Π. Πιτούλιας   
 Γ. Μανακούλης   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  5-11-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


